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tilstede Hilde Katrine Sværen-Hjulstad, Leder SU
Helene Barkved, FAU representant
Line Helen Lyng Løset, fra pedagogisk personal
Olava Barkved 5. trinn, nestleder elevrådet
Berit Voster Heggen, fra kommunen
Magnus Tekse, fra kommunen

ikke tilstede Camilla Idsøe Øxnevad avdelingsleder, leder for andre tilsette
Nikolai Kramer 6.trinn, leder elevrådet
Maya Bergheim, fra pedagogisk personal

SAK

16-21/22 Godkjenning av saksliste og saker til eventuelt

17-21/22 ● Nytt fra det pedagogiske personalet
Alle trinn har forberedt elevene til 17. mai. Sanger, oppstilling og øving på å gå i
17. mai tog.  Nå planlegges det for en aktivitet som alle elevene skal delta i på årets
sommeravslutning 14. juni.

● Nytt fra SFO
SFO personalet har hatt planleggingsdag i februar hvor betydning av lek har vært
satt på agendaen. Sosiallærer og spespedkoordinator, som er utdannet klinisk
pedagoger, hadde ansvar for kompetansehevingen. I forlengelse  av
planleggingsdagen har personalet hatt observasjon av grupper av barn i lek med en
voksen. Etter  hver observasjon har personalet en refleksjon sammen med klinisk
pedagoger, om hvordan den voksne medvirket i leken og hva slags lek som ble
observert.



Kleivane SFO har gjennom året hatt tilbud om bading for elever på 3. og 4. trinn.
Erfaringer er at dette er svært ressurskrevende, særlig ved fravær i
personalgruppen. Det har også vært  liten tid i bassenget for barna.  Det blir ikke
tilbud om bading resten av dette skoleåret, og SFO må vurdere om tilbudet skal
opprettholdes neste skoleår.

Det er 45 av 46 påmeldte barn fra 1.trinn til neste år. Foreløpig få som har sagt opp
plassen sin av allerede påmeldte barn på 2-4.trinn.

Kleivane SFO har besøkskveld for nye 1. trinnselever 2. juni og 8.juni. En time.

Gjennom året har SFO gjort verdifulle  erfaringer rundt organisering av uka, og vi
opplever at vi har funnet en ukesrytme som fungerer godt for barna. Ukesrytmen
gir ro og oversikt og samtidig muligheter for mye fysisk aktivitet og lek.

Kleivane SFO har  fått et eget bibliotek som er tilpasset barn 1-4.trinn. Det er
faktabøker, vitsebøker, skjønnlitterære bøker. Disse lånes i SFO tid og blir lest både
sammen med voksen og alene.

● Nytt fra elevrådet.
BUKS 27. april i kommunestyresalen.
To elever fra elevrådet har deltatt på  BUKS. (Barn og unges bystyre). Elevene
arbeidet i grupper og skulle komme frem til  tildeling av midler til store og  mindre
tiltak. Kleivane skole fikk basketballkurv til skolegården for kr 4200.
Under emnet “Åpen post” la elevene fra Kleivane skole frem sak om leksefri skole
for alle barneskoler i Sandnes.

Elevene var med på Utviklingssamtalen med skolesjefen.
Elevene kom med innspill på spørsmål om hvordan skolen kan bli bedre. Snakket
om trivsel, hvordan en kan lære bedre og motivasjon

● Nytt fra FAU
Fau har det den siste tiden vært mest opptatt av gjennomføring av 17 mai. FAU
evaluere på neste FAU møte. Både fra FAU sin side og selve komiteen. FAU ønsker
at elevrådet er med på evaluering av 17 mai, og at evalueringen kan skje  før
sommeren. Fau var godt fornøyd av hvordan skolen forberedte elevene til 17. mai
feiring. Både selve 17. mai toget, appellen fra elevene på 7. trinn og SFO koret som
sang. Det har vært et stort engasjement både fra skole og foreldre. Dette medførte
en  en fin fest for alle.



Skolen er ny og alt skal gjøres for første gang. FAU er opptatt av at det arbeidet
som er gjort i år evalueres og videreformidles, slik at det skal bli enklere for neste
års FAU  å gjennomføre diverse aktiviteter.

Valg av nye FAU medlemmer og klassekontakter er gjennomført på foreldremøtet i
vår. . På noen trinn var det et enklere valg enn andre trinn. Fau vil se på hva som
kan gjøres i forkant for at valg av representanter for klasser kan bli enklere.

Skolegårdsfest planlegges og det er oppnevnt en komite.

● Nytt fra politisk representant
Det jobbes med Skolebehovsplan, hvor trengs det nye skoler i kommunen, hvordan
ser elevtallet ut. Det er gode prognoser for elevtallet på Kleivane skole.

● Nytt fra rektor
Hvilke lærere som skal jobbe på hvilket trinn neste skoleår er et viktig arbeid som
gjøres hver vår. Det er fremdeles noen brikker som vi ikke har på plass. Det er flere
ansatte som går ut i permisjon som gjør at noen trinn får nye lærere. Målet er at
elevene skal oppleve mest mulig stabilitet og at læreren følger elevgruppen mer enn
et år dersom det lar seg gjøre.

Vi har hatt både foreldremøte og  besøksdag for nye førstetrinn.

I april gjennomførte skolen i samarbeid med FAU  foreldremøte på  alle trinn. Tema
om “hvordan bygge selvfølelse hos ditt barn” var felles for alle trinn.  Organisering
og innhold skal evalueres både av lærere og FAU. Hva var bra, hvorfor, hva kan
gjøres bedre,  hvordan.

Skolesjefen har hatt utviklingssamtale med ledergruppa, tillitsvalgt og elevene
mandag 30 april, Samtalen tok utgangspunkt i skolens resultatvurdering.

Elevenes opplevelse av eget læringsmiljø og trivsel hadde stort fokus i samtalen.

Vedtak. Informasjonen er tatt til orientering
18-21/22 Utviklingsplan 2022-2023

Utviklingsplan Kleivane skole  2022- 2023

Utviklingsplanen for Kleivane skole bygger på de samme planene som sist skoleår.
Satsingsområdene våre er utviklende opplæring i alle fag, emosjonell kompetanse og felles
regler og rutiner. Kleivane skole  skal evaluere og videreutvikle det arbeidet som skolen
har begynt på.

Vedtak. Utviklingsplanen for 2022-2023 er godkjent.
19-21/22 Møtedatoer 2022-2023

Møtedatoer  vedlegg 1.  2022-2023

https://docs.google.com/document/d/1v4j4SvRg51qV6dT38fcrFrn_z0it6hlG7B9LAO_aics/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1mcGyKcCp8RtWGNIuNbIUFas9rVY-QTST4ItZUy6CnuM/edit?usp=sharing


Vedtak: Møtedatoene er vedtatt
20-21/22

Høring Skolebehovsplan 2023-2026

Su registrerer at området som Kleivane skole tilhører har god kapasitet i forhold til
skolebygg og elevprognose. I tillegg er skolebygget nytt og funksjonelt. SU ved Kleivane
skole har ingen uttalelser til høringsforslaget.

Vedtak: Su ved Kleivane skole har ingen uttalelser til høringsforslaget

20-21/22 Evaluering av skoleåret.

Kleivane skole har vært i drift snart et skoleår. SU Kleivane er godt  fornøyd med arbeidet
som er gjort til nå. Desto viktigere blir det at året som er gått blir evaluert, både av FAU og
skolen.

1. Skolen har jobbet mye med hvordan foresatte på best mulig måte kan få innblikk i
elevenes skolehverdag siden elevene ikke har lekser. Flere tiltak er prøvd ut. Disse
evalueres både i skole og FAU.

2. Skolen har jobbet med tilbakemeldinger i brukerundersøkelsene; både i
foreldreundersøkelsen og elevundersøkelsen.
Hvert trinn har sett på områder i foreldreundersøkelsen som kan videreutvikles
og/eller opprettholdes og kommet med forslag på konkrete tiltak.
Elevene på 5. 6. og 7. trinn har jobbet med utvalgte områder og kommet med
forslag på hva som kan gjøres bedre og hva som bør opprettholdes. Skolen
evaluerer sammen med elevene om tiltak som er gjennomført har hatt effekt.

3. Vårens foreldremøte er gjennomført. Skole og FAU evaluerer hva som har vært bra,
hvorfor og hva som kan gjøres bedre, hvordan.

4. Samarbeidet mellom trinnets FAU representanter, klassekontakter og kontaktlærere
må evalueres og videreutvikles. Målet er at det skal være åpne kanaler for
kommunikasjon på trinnet, og tydelig rolleavklaring om hvem som har ansvar for
hva.

Vedtak: Skolen og FAU evaluerer nevnte punkter
21-21/22 Eventuelt, ingen saker
.


